

November 17, 2015



Dear Parents or Guardians:

We are all saddened by the tragic events that have occurred in Lebanon and Paris. I know for some these events have touched your life on a very personal level. On behalf of the Board of Education, I want to express my most sincere thoughts and prayers for all those who have become victims of these senseless acts.

As we continue to watch how these global events unfold, I want to assure you that our mission, to educate all students to high academic standards within a safe stimulating environment, will not change. Administrators, teachers, and staff will work to maintain an atmosphere conducive to teaching and learning in all of our schools. Current events will not control the school environment but, if applicable, could be part of a classroom discussion that is age appropriate and relates directly to the curriculum.

Please remember that you, as parents, have the biggest influence on your children. What you watch on television, read on the internet, and say in conversation are the thoughts and emotions your children bring with them to the classroom. Be aware of how they are feeling and reacting to the news stories of the day. In our world of twenty-four hour news channels and never ending coverage of tragic events, over exposure, especially in younger children, can be very harmful. Parents know their children best and are the people children trust the most with their thoughts and feelings. However, if you feel your child is overly stressed or emotionally upset about these or other world events, please share that information with your child's teacher or principal.

I also want to assure parents that in the event of any type of local emergency, each school has developed an emergency plan unique to that school. The plan identifies key personnel, who in times of crisis, will assemble as an emergency management team to carry out an orderly response to any crisis situation. In addition, our district maintains an active relationship with the city of Dearborn Emergency Management department and will continue to follow its instructions and lead in the event of an emergency.

For those who have lived in this city for a while you are familiar with the type of national media attention our area can receive. For those of you who may be new to Dearborn I want to share with you that our city as a whole, is regarded as a national model of how a community can work together to bring about understanding and build strong relationships.

The professionalism, learning, safety, and caring, that takes place in our schools to support students is our number one priority. By working together we will ensure our schools remain safe and focused on providing quality instruction to our students.

Thank you,

A handwritten signature in black ink that reads "Glenn Maleyko".

Glenn Maleyko, Ph.D.  
Superintendent

أولياء الامور و الاوصياء الكرام،

يحرزننا جميعاً الأحداث المأساوية التي وقعت في لبنان وباريس. و نعلم أن بعضاً من هذه الأحداث قد لامست حياتكم على الصعيد الشخصي. لذا فبالأصالة عن نفسي و بالنيابة عن مجلس التعليم، أتوجه بأحر التعازي والأسف لأسر الضحايا و نصلي لكل من كان ضحية هذه الاعمال التي لا معنى لها.

ونحن نواصل مراقبة الى ما ستؤول اليه هذه الأحداث العالمية ، أريد أن أؤكد لكم استمرارنا في مهمتنا لضمان سير العملية التعليمية لجميع الطلاب بنفس السوية الأكاديمية العالية و البيئة المحفزة الآمنة. كما و سيعمل جميع الإداريين والمعلمين و الموظفين للحفاظ على جو مساند لعملية التعليم والتعلم في جميع مدارسنا. لن نستحوذ هذه الأحداث على جو المدرسة ، لكن من الممكن ان تكون جزءاً من النقاشات داخل الصف مع الفئة العمرية المناسبة اذا ما توافقت مع المنهاج التدريسي المعتمد.

الرجاء تذكروا أنكم كأهالي لكم التأثير الأكبر على أولادكم. ما تشاهدونه و تسمعونه على قنوات التلفزة و الاذاعة و عبر شبكة الأنترنت ، و ما تتداولونه أثناء نقاشاتكم من افكار و مشاعر يجلبه الطلاب معهم الى الصف. لذا نرجو منكم الانتباه الى مشاعرهم و ردود أفعالهم تجاه القصص الاخبارية اليومية. في عالمنا الحالي المليء بالقنوات الاخبارية التي تبث الاحداث المأساوية دون توقف و على مدار الاربوع وعشرين ساعة ، من الممكن ان يكون التعرض الزائد و خاصة لدى الاطفال الصغار للأخبار مؤذياً جداً. يعرف الاهالي ابنانهم أكثر من الجميع و هم من يتقون بهم و يعبرون لهم عن أفكارهم و مشاعرهم بحرية. لكن بالرغم من ذلك اذا ما شعرتم بانزعاج ابنانكم او شعورهم بتوتر مفرط حيال هذه او غيرها من الأحداث العالمية نتمنى منكم إخبار مدير او معلم الطالب.

وأريد أيضاً أن أؤكد لأولياء الأمور أنه في حال وجود أي نوع من حالات الطوارئ المحلية، وضعت كل مدرسة خطة طوارئ خاصة و فريدة من نوعها فقط لهذه المدرسة. تحدد الخطة شخص مسؤول تقع على عاتقه مهمة تجميع فريق الطوارئ لاتخاذ الاجراءات الضرورية والاستجابة المنظمة لأي موقف في أوقات الأزمات . إضافة إلى ذلك، قطاعنا التعليمي على تواصل مستمر ونشط مع قسم إدارة الطوارئ في مدينة ديربورن وسوف يستمر في اتباع تعليماته في حال حدوث طارئ .

لأولئك الذين يعيشون في هذه المدينة منذ بعض الوقت انتم معتادون على هذا النوع من الاهتمام من قبل وسائل الإعلام الوطنية بمنطقتنا. أما لأولئك القادمون حديثاً إلى ديربورن، أريد أن أطلعكم على أن المدينة ككل، تعتبر نموذج وطني لكيفية تعاون وعمل المجتمعات معاً لتحقيق التفاهم وبناء العلاقات القوية.

إن الاحتراف، التعلم، الأمان والاهتمام، التي تعتمدها مدارسنا في دعم و مساندة الطلاب أهم اولوياتنا . و بالعمل معا سوف نضمن أن تبقى مدارسنا آمنة تركز على توفير نوعية التعليم العالية لطلابنا.

شكراً لكم



د. غلين مالكو

رئيس مجلس الادارة

**18700 Audette  
Dearborn, MI 48124  
313-827-3022**